

Protokoll styrelsemöte 2025-11-05

Ramunder HK



Närvarande:

Conny Svenlin (Ordförande)

Magnus Eklund

Alexander Eklund

Johan Stensson

Helena Wilson

Anna Andersson

Åsa Rydberg

Tommy Blichfeldt

Eric Jakobsson

-
1. **Mötets öppnande.**
 2. **Magnus Eklund utses till justerare.**

3. Godkännande av dagordning.

4. Årshjul

- Översyn av stadgar och styrdokument. Inkludera frågan om utköp vid föreningsförsäljning samt eventuellt sponsring
- Specifik punkt om nästkommande försäljning tas upp på nästa möte. Inkluderar frågan om endast lag som spelar matcher ska delta i försäljningen. Vi gör en översyn, inklusive analys och budgetpåverkan.

5. Rapporter från föreningen

a. Ekonomi

- Fokus på utbildning under året, styrelsen diskuterar eventuella investeringsbehov.
- Förslag om gymsamarbete (eventuell som en investering)
- Medlemsavgifter: Flera obetalda, ledare följer upp i sina lag.
- Kioskintäkter ser bra ut.

b. Kiosk

Kioskansvarig är P F 14/15. Behöver ha ett föräldarmöte i laget för vidare diskussion

c. Sponsring

Inget att rapportera. Conny har haft möte och stämt av med Melker kring kontrakt förskyltar i Vikingen men kontrakt är ej skickat. Vi får nyttja skyltar och vi avser att sälja dem för 5000 kr per år. Kostnad för att trycka skylt 520 kr. Inkludera rutinen i årshjul där vi även ser över när sponsring ska förnyas. Sponsorgruppen tar fram förslag för sponsring av kläder

d. Domare

Utbildningar pågår, en ny domare utbildad

e. Cuper/sammandrag/USM

USM arrangerades i oktober. 10 matcher totalt och det gick bra överlag. USM steg 2 startar den 12 december i Torslanda.

f. Inköp

Det är mycket inköp på gång. Helena har tagit fram instruktion samt excel för beställning av kläder.

g. Utbildningar

Styrelsen behöver tillsätta en Utbildningsansvarig. SUL utbildningar har tidigare bekostats av medlemmen. Frågan är om föreningen ska finansiera det (på individnivå) eller fokusera på laget. I nuläget beslutade styrelsen att respektive medlem får bekosta detta själva men styrelsen lyfter frågan i gen vid nästa möte.

h. Rapport från lagen

Pojkar/flickor födda år 21/22 (Helena)

Massor av barn, stor omsättning med spelare som tillkommer och slutar.

Pojkar/flickor födda år 18/19 (Alex)

Inget att rapportera.

Pojkar födda år 16/17 (Johan)

Inget speciellt att rapportera. Sammandrag för några veckor sen och nytt igen nu i helgen. Fått några nya spelare.

Flickor födda år 16/17 (Helena)

Skrivit ut lappar "vill du prova handboll". Sammandrag på gång

Pojkar/flickor födda år 14/15 (Anna)

Sammandrag. Ganska lite spelare men det har tillkommit några nya medlemmar

Pojkar födda år 11/12/13 (Erik)

Föräldramöte. Budskap till Styrelsen att bli bättre att kolla av mailen. Dåligt spelarunderlag. Haft samarbete med Finspång och andra lag.

Flickor födda år 11/12/13 (Åsa)

USM och serier igång. Fick lämna återbud till första omgång i mittolvan.

Seniorlag (Åsa)

Det rullar på men varit ett dalande intresse pga tidsbrist. Det är runt 10 på träningar. Träningsmatch pågång.

i. Föreningsförsäljning

Kakförsäljningen är påväg att avslutas. Diskussioner fördes om att sälja sportlotten nästa år och Conny tar på sig att undersöka vilka rabatter som kommer att erbjudas.

j. Övrigt

- Alex skickar styrdokument samt styrelseprotokoll till Erik som support i diskussioner att köpa sig fri samt delta i föreningsförsäljning
- Styrelsen beslutar godkänner att Tommy Blichfeldt lämnar styrelsen som ledamot och i hans ställe godkänner styrelsen att Nathalie Osju blir upplyft från suppleant till ledamot för nuvarande säsong.
- Styrelsen ger befogenhet till Ida Boqvist att skapa och underhålla ett Instagramkonto i föreningens namn. Bilder och information om direkta medlemmar ska inte läggas ut förrän utskick har gått ut till föräldrar om godkännande av detta.

6. Att göra innan nästa möte (stående actionlista)

- Gymsamarbete (avvakta)
- I protect GO (Alex)
- Strategi för träningstider. Ta in i styrdokument (Åsa & Alex). Det bör inkludera från vilken ålder vi erbjuder handboll? Handbollsförbundet säger fr 6 år. Men vi kan acceptera att en grupp "vill" starta upp om det finns ledare.
- Förslag inkom på att skapa ett Årshjul för ledare. Inget beslut taget.

7. Nästa möte.

15/1

Kl 18-20

8. Mötets avslutande

Alexander Eklund – Sekreterare

Magnus Eklund - Justerare